

染整化驗室利器

SandoLab

Supermat

Laboratory Dyer

全能試色實驗機

利用高效專利導熱媒介裝置，配備精密染程溫度控制器，可應用在高、低浴比之常溫或高溫染色，具有節能、環保之優點，提供您方便、多用途之全能打色機

Making use of high effective and patented heating conduction medium, equipped with high quality temperature controller, applicable in the high / low liquor ratio normal temp. or high temp. dyeing, energy saving and environmental protection, it provides you a convenient, multi-purpose laboratory dyer.

特點 ADVANTAGES

- 結合一般紅外線與傳統甘油式打色機之優點，適恆溫/升溫曲線之程序染色，效率高
- 使用電熱式熱源，備有氣冷方式冷卻，升、降溫快
- 藉由專利導熱媒介裝置，可將熱源均勻傳導到每一鋼杯，以達到溫度均勻之目的
- 可提供浴比 **5-30** 及 **5-20g** 之各種纖維試色
- 特殊的助劑添加機構，適用於各種粉體、液體，真正恆溫添加助劑
- 搭配特殊配件，可加速纖維吸收，染色均勻不色花，同時染紗不結球，染布布面平整
- 可選用及設定正反轉間隔時間
- To combine the advantages of infrared and glycerol dyeing machine, suitable for constant / rising temp. curve process dyeing, with high efficiency
- Electric heating method and air cooling device, to get quick rising and dropping in temp.
- No temp. difference between each dyepot
- To provide dyeing of liquor ratios **5 ~ 30** and **5 ~ 20g** fiber
- Intelligent design for chemical lid, easy to operate and check if the chemical is added or not
- Special tool used for dyeing polyester fabrics. Not only getting good result but also no wrinkle on the fabric
- The bi-directional rotation is available, and the interval time can be set

GOPOWER-Be Your Power

低浴比、色樣無皺紋

特殊助劑添加設計

適用於各種粉體、液體

真正恆溫添加助劑

Low liquid ratio, No wrinkle on the fabric,
Intelligent chemical lid,
suitable for adding powder and liquid
chemical during dyeing process.



COPOWER 專利產品 PATENTED

規格 SPECIFICATIONS

型 號 / Model	SUPERMAT	
機台組成 MECHANICS COMPOSITION	不銹鋼外殼 一組 溫度感應器 一組 空氣冷卻系統 一組 加熱轉盤 一組 加熱器 一組 染程控制器 一組 ** (100 程式、20 段染程)	Stainless steel casing x 1 Temperature Sensor x 1 Air Cooling System x 1 Heating Drum x 1 Heating Element x 1 Temperature Controller x 1 ** (100 programs、20 steps)
電力規格 POWER SPEC.	消耗功率 : 4.5 KW (max.) 電源 : 220V 單相 頻率 : 50 / 60 Hz 轉速 : 60 R.P.M. (max.)	Power Consumption : 4.5 KW (max.) Power : 220V, single phase Frequency : 50 / 60 Hz Rotary Speed : 60 R.P.M. (max.)
機台尺寸 DIMENSIONS	670 x 720 x 750mm (W x D x H)	
淨 重 NET WEIGHT	約135kgs (不含備品)	about 135kgs (excluding accessories)

規格變動恕不另行通知 Specifications subject to change without notice



可提供之外殼烤漆顏色：

Coating color available:



寶石藍 Blue



珍珠白 White



Certified to ISO 9001:2015 in Quality Management System Requirements



宏益科技股份有限公司
Copower Technology Co., Ltd.

新北市汐止區福德一路341號
No. 341, Fu De 1st Rd.,
Hsi Chih Dist., New Taipei City, Taiwan
TEL:+886-2-26945880
FAX:+886-2-26943928
E-mail: info@copower.com.tw
http://www.copower.com.tw

經銷商(Agent)